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رئيس مجلس: مشكل بيكاري با توزيع پول بين مردم حل نميشود

رئيس مجلس شوراي اسلامي گفت: صدا و سيما نبايد تريبون دولت باشد، زيرا طرح آراي مختلف در رسانهها موجب

تقويت ذهني انسانها ميشود و طرح يكسويه مباحث فرهنگي، اقتصادي و سياسي نتيجهاي جز بسته شدن فضا در

پي ندارد.

رئيس مجلس شوراي اسلامي گفت: صدا و سيما نبايد تريبون دولت باشد، زيرا طرح آراي مختلف در رسانهها موجب تقويت ذهني
انسانها ميشود و طرح يكسويه مباحث فرهنگي، اقتصادي و سياسي نتيجهاي جز بسته شدن فضا در پي ندارد.

به گزارش ايسنا، دكتر علي لاريجاني كه ديروز در مراسم بيست و هشتمين يادواره 28 شهيد روستاي آسورفيروز كوه سخن ميگفت،
وحدت را مسئله اصلي كشور دانست و گفت: رعايت حقوق مردم موضوعي نيست كه نمايندگان مجلس در هر زماني بتوانند از آن

كوتاه بيايند و در اين راستا برخي مسائل حاشيهاي و سياسي كه بعضاً به راه مياندازند هم اثري نخواهد داشت.

وي افزود: اختلافاتي كه بين قوا و مسئولان به وجود ميآيد از سوي رهبري حل ميشود و كسي نبايد خلاف نظر رهبري كار ديگري
انجام دهد، نبايد تشنج ايجاد كرد و با كينهورزي مباحث را مطرح كرد.

كه كنند»گفت  تبعيت  قانون  از  بايد  و مجريان  را مشخص ميكند  راه  قانون  از طريق  اينكه &#171;مجلس  بر  تأكيد  با  وي 
&#171;مجلس براي تسهيل سرمايهگذاري در امور اجرايي كشور مصمم است.»

وي علت مهاجرت از روستاها به شهرها را در اين دانست كه &#171;سرمايهگذاري به اندازه كافي در روستاها انجام نشده است»
رئيس مجلس گفت: گاز ، راه و آب به تنهايي موجب اشتغال نميشود؛اين زمينههاي توليد است كه مشكل بيكاري را حل ميكند، راه

مكمل، سرمايهگذاري در روستاها است.

دكتر لاريجاني تصريح كرد: روش كار بايد اين باشد كه امكانات سرمايهگذاري در بخشهاي كشاورزي، صنعت و دامپروري به وجود
آيد؛ پرداخت تسهيلات به كشاورزان و جوانان موجب بهبود وضع توليد و اشتغال در روستاها ميشود، بايد توجه داشت كه با واردات

زياد، نياز بخش مصرف برطرف ميشود ولي بخش توليد گرفتار مشكلات متعددي ميشود.

نماينده مردم قم در مجلس خاطرنشان كرد: كمكهاي مالي به باغداران و كشاورزان بهويژه در هنگام بروز حوادث طبيعي نظير
خشكسالي موجب سر پا ايستادن بخش كشاورزي ميشود.

وي &#171;توجه به رونق و آباداني كشور» را امري فرضي ندانست و خاطرنشان كرد: عامل پايداري كشور استفاده درست از منابع
كشور است، نفت و گاز سرمايه بزرگي است، ولي براي رفع بيكاري بايد نهضت رونق اقتصادي و توليدي درست شود.

رئيس قوه مقننهگفت: با پخش پول بين مردم مشكل بيكاري حل نميشود، بلكه بايد صاحبنظران، نظراتشان را از طريق رسانهها
بيان كنند و قواي سهگانه از نظرات آنان در برنامهريزيها و سياستگذاريها استفاده كنند؛ اين سرمايهگذاري درست است كه به نفع
مشكل بيكاري ميشود اما در كل بايد گفت كه دولتهاي گذشته و اين دولت از حساب ذخيره ارزي در اين جهت درست استفاده

نكردهاند.

تأكيد بر اجراي درست قانون

رييس مجلس با ابراز تاسف گفت: 160 ميليارد دلار به حساب ذخيره ارزي ميآيد و ميرود ولي مبلغ اندكي صرف سرمايهگذاري
ميشود؛ مجلس شوراي اسلامي در برنامه پنجم توسعه، 20 درصد از منابع ارزي كشور را به صندوق توسعه ملي، آن هم براي پرداخت
به بخش خصوصي اختصاص داد و براي استفاده از آن ضابطه گذاشت؛ لذا انتظار اين است كه به مردم تسهيلات پرداخت شود؛ اين
سادهانگاري است كه از طريق كارهاي زودبازده ميتوان اشتغال پايدار به وجود آورد. وي اجراي درست قانون را مسالهاي حأئز اهميت
دانست و تصريح كرد: نگرانيهاي مردم براي اجرا نشدن درست قانون است، اگر منابع صندوق توسعه ملي درست توزيع نشود،

نتيجهاي عايد مردم نميشود.

وي گفت: نمايندگان مشكل فردي با كسي ندارند؛ مساله وحدت مساله اصلي است ولي رعايت حقوق مردم موضوعي نيست كه
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نمايندگان از آن كوتاه بيايند.

انتقاد از نحوه توزيع يارانهها

رئيس فراكسيون اصولگرايان مجلس كنترل نرخ تورم و بيكاري را موضوع اصلي كشور دانست و ادامه داد: باور مجلس، توزيع يارانهها
به شيوه فعلي نبود. مجلس هرگز فكر نميكرد كه قانون يارانهها به شكل فعلي اجرا و يارانههاي نقدي به شيوه جاري پرداخت شود،
صنعت، كشاورزي و دامپروري در طول اجراي اين قانون، تسهيلات دريافت نكردهاند. به همين دليل مشكلات توليد و نرخ تورم

افزايش يافتهاست.

وي يادآور شد: مجلس شوراي اسلامي در بودجه امسال، 10 هزار ميليارد تومان به بخش صنعت و توليد اختصاص داد.

وي در بخش ديگري از سخنانش با تاكيد بر اينكه &#171;بايد روي نقاط اصلي تفكر اسلامي متمركز شد» تصريح كرد: فرهنگ
اسلامي و انس با روحانيت و علما موجب افزايش معرفت و دانش مردم ميشود، راه حوزههاي علميه، ولي فقيه و علما بايد دنبال
شود، اما هر از گاهي چيزهايي به صورت باد در كشور وزيدن ميگيرد كه بايد با آگاهي دادن به مردم در برابر آن ايستاد؛ در اين روزها

نوعي صوفيمآبي را مطرح ميكنند، ولي بايد بدانند اين چيزها دردي را دوا نميكند.

لاريجاني خطاب به جوانان تاكيد كرد: نبايد حرفهاي بدلي را پذيرفت؛ تفكر اصيل اسلامي از درون تفكرات عميق علما، روحانيون و
مراجع خارج ميشود، خطر تفكر التقاطي، دغدغه شهيد مطهري بود كه جوانان بايد به آن توجه كنند، جوانان بايد راه شهيد باهنر،

مطهري و بهشتي را درست و مبتني بر فكر اصيل اسلامي دنبال كنند.

صدا و سيما، تريبون دولت

رييس مجلس شوراي اسلامي تاكيد كرد: صدا و سيما نبايد تريبون دولت شود، طرح آراي مختلف موجب تقويت قواي ذهني انسانها
ميشود؛ اگر نقدها و اشكالات از سوي رسانهها به صورت آگاهانه مطرح شود موجب ترقي ذهن جامعه ميشود. طرح يكسويه مباحث

فرهنگي، اقتصادي و سياسي نتيجهاي جز بسته شدن فضا در پي ندارد.

وي افزود: در دولتهاي مختلف فراز و فرودهاي زيادي داشتيم؛ چه در زمان امام(ره) و چه در زمان حضرت آيتالله خامنهاي. نبايد
فراموش كرد كه راهنماييهاي ولايت فقيه موجب به صحنه آمدن مردم و حفظ استقلال كشور شد، بايد آموخت كه شهدا در چه راهي

گام برداشتهاند و اين راه چه عزتمندي نصيب مردم كرد.

تابوي رابطه با آمريكا

لاريجاني با انتقاد نسبت به افرادي كه برقراري رابطه با آمريكا را تابو مينامند، گفت: اسم تابو گذاشتن براي مذاكره با آمريكا و تحقير
افرادي كه در برابر سياستهاي استكباري اين كشور مقاومت ميكنند رفتار نابحقي است، در برخي دولتها نيز اين مسائل دنبال

ميشد ولي عملا موفقيتي حاصل نشد.

وي مصاف ايران با آمريكا را مصافي استراتژيك دانست و افزود: مصاف ايران با آمريكا مصافي تاكتيكي نيست، ملت ايران در برابر
لشگركشي آمريكا به منطقه ايستادگي كرد و اين ايستادگي موجب بيداري ملتهاي منطقه شد، شكستن تابوي رابطه با آمريكا چه
چيزي نصيب شما ميكند؟ اختلافات استراتژيك از جمله به يغما رفتن منابع كشور حاصل اين تفكر است، چرا بر سر اين موضوع

استراتژيك انگ تابو زده ميشود؟

وي افزود: سخن امام(ره)، انقلاب اسلامي و رهبر انقلاب اين است كه مسلمانان انسانهاي دست دوم نباشند. ايستادگي مردم ايران
در برابر آمريكا و همپيمانانش موجب عزت و سربلندي مسلمانان شد، در موضوع هستهاي نيز اينچنين بود، در موضوع عراق،

فلسطين، افغانستان و لبنان نيز ايستادگي ايران موجب سرافرازي مسلمانان شد، عزت ملت ايران در پناه ايستادگي و مقاومت است.
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لاريجاني با تاكيد بر اينكه استراتژي آمريكا تغيير نكرده است، گفت: آقاياني كه با تغيير الفاظ آمريكاييها فكر ميكنند كه شرايط
عوض شده است، موضوعات را با هم خلط ميكنند. اين آقايان بايد بدانند كه آمريكاييها فقط در فكر تامين منافع خود در كشورهاي

اسلامي هستند؛ دنياي امروز دنياي زورگويي است.

وي ادامه داد: سخنان آمريكاييها از نظر محتوا يك حرف است، اگرچه در ظاهر مردم را فريب بدهند، اوباما در تركيه و مصر سخناني
را در بازگرداندن حقوق فلسطينيان بيان كرد، حتي در داخل كشورمان نيز برخي تصور ميكردند كه آمريكاييها درصدد جبران گذشته
هستند، امروز در داخل كشور عدهاي ميگويند كه بايد تابوي رابطه با آمريكا را شكست. از اين سخن معلوم ميشود كه اين افراد

بصيرت ندارند.
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